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Ministerul Energiei a cerut prorogarea cu un an a aplicarii contributiei de 2% din

cifra de afaceri pentru companiile energetice

Ministerul Energiei a solicitat prorogarea cu un an a termenului de aplicare a contributiei de 2% din cifra

de afaceri pentru companiile din energie, prevazuta în Ordonanta de Urgenta 114/2018, a declarat, marti,

Doru Visan, secretar de stat în minister. 

"Am cerut prorogare pe un an, apoi vom mai analiza", a spus Visan, la o conferința pe teme energetice.

Miercuri, presedintele Senatului, Calin Popescu-Tariceanu, a declarat ca, în urma discutiilor pe care le-a avut cu

prim-ministrul Viorica Dancila despre taxa de 2% pe cifra de afaceri a companiilor din energie, a reiesit ca aceasta

este excesiva si este posibil sa se renunte la ea.

Pe de alta parte, ministrul Finantelor, Eugen Teodorovici, a spus, miercuri seara, ca o eventuala modificare a OUG

114 va fi luata dupa o discutie în Coalitia de guvernare si la nivelul Executivului.

Productia de energie va fi reorganizata

Ministerul Energiei are în plan reorganizarea productiei de energie prin înfiintarea unei noi companii în care sa fie

incluse atât centralele pe carbune, cât si cele hidro, a declarat, marti, Doru Visan, secretar de stat în minister.

El a explicat ca România a importat din ce în ce mai multa energie în primele doua luni de iarna, ca urmare a

pretului mare de pe piata interna, iar, daca nu se regândeste structura productiei din România, vor fi la nesfârsit

aceleasi probleme.

"Structura actuala a productiei de energie, monocombustibil, este cea mai paguboasa. Daca nu atacam frontal, vom

avea la nesfârsit aceleasi probleme. (...) Statul este actionar si la Hidroelectrica, si la carbune. Cea mai buna

combinatie este carbunele cu Hidroelectrica, într-o companie noua", a spus Visan.

O alta idee enuntata de acesta este ca statul sa rascumpere actiunile detinute de Fondul Proprietatea la producatorii

de energie.

"Aceasta propunere va fi lansata în dezbatere publica", a mai spus secretarul de stat, la conferințat.
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